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INTERPELACJA 

 

 

Od kilku miesięcy w Poznaniu obowiązuje 50% ulga dla krwiodawców, którzy oddali 

ponad 12 litrów krwi. Ulga ta powinna łączyć się z ulgą metropolitarną, jeżeli krwiodawcą 

jest  osobą  mieszkającą  w  Poznaniu.  Niestety,  według  osób,  którym  taka  ulga  z  racji 

oddawania  krwi  przysługuje,  przestali  oni mieć  ulgę metropolitarną, mimo  że  nadal  są 

mieszkańcami Poznania i tutaj rozliczają swoje podatki. 

Proszę o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 

Klaudia Strzelecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


